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Föreningsstämma 2022

Redan nu börjar styrelsen jobba med årets

föreningsstämma. Styrelsen har beslutat

att stämman ska genomföras  tisdagen den

17 maj, kl. 19:00. Det är helt okej om man

vill vifta med Norges flagga!

Stämman kommer ske utomhus, som den

gjort de senaste stämmorna. Detta då vi

inte vet hur coronaläget ser då.

Motioner

Motioner till föreningsstämman ska vara

inskickade till styrelsen senast 28 februari.

Detta så styrelsen ska hinna ta ställning

till den och ta med den i kallelsen.

Som vanligt kan du läsa mer på

föreningens webbplats:

www.lavetten-ornen.se/stamma

ReTuren

Nästa gång ReTurens sopbil kommer är

Torsdag 27/1 kl 19.15-19.35 vid

vändplanen på Lavettvägen.

Tänk på att det inte är tillåtet att lämna

sina sopor obevakade i väntan på sopbilen.

På www.savab.se kan du beställa

sms-påminnelse.

Barnvagns-/cykelrum

Styrelsen vill påminna om att

barnvagnsrum är till för barnvagnar och

cykelrum är till för cyklar. Detta innebär

att inga andra saker ska finnas i dessa

rum.

Är det så att ni inte använder er barnvagn

eller cykel så ber vi er ställa dessa i era

förråd. Cykel- och barnvagnsrummen är

tillräckligt trånga som de är.

Träfflokalen

Just nu håller föreningens träfflokal på att

fräschas upp. Väggarna har blivit målade

och golvet bytt. Snart är också nya möbler

på plats. När allt är klart kommer

styrelsen att bjuda in alla boende för att se

lokalen på plats.
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Var med och påverka!

Att bo i en bostadsrättsförening innebär

att vi alla behöver engagera oss och bidra

med kunskaper och erfarenheter.

De som arbetar i styrelsen gör det på sin

fritid och för att de ska kunna sköta sitt

uppdrag köper föreningen in olika tjänster

såsom ekonomisk förvaltning,

juristtjänster, hyresförhandlingar,

fastighetsunderhåll, städning, målning,

renovering av utrymmen, snöskottning

och gräsklippning med mera. Detta

innebär stora kostnader för föreningen!

Bostadsrättsföreningen behöver många

engagerade medlemmar. Det är viktigt att

var och en engagerar sig och bidrar så att

vår förening har en god ekonomi där alla

kan trivas och känna sig trygg.

Inför stämman 2022 behöver vi nu få till

oss de bostadsrättsinnehavare som är

intresserade av styrelsearbete. Mejla

valberedningen@lavetten-ornen.se om du

är intresserad av att sitta med i

Brf-styrelsen eller om du vill nominera

någon annan. Tänk på att om du

nominerar någon annan så behöver

personen vara tillfrågad.

Hälsningar

Valberedningen

Pernilla Selimovic 070-221 95 67

Bert Tauschek 070-574 72 61

Sofia Olsson 070-486 10 85

Frågor till Patric Tengström,

ledamot i BRF Lavetten Örnen

Hur länge har du suttit i styrelsen?

Jag har suttit i styrelsen i totalt 6 år.

Hur tycker du att styrelsearbetet är?

För mig har det varit väldigt givande. Det

tar en del tid men jag har lärt mig otroligt

mycket om fastigheter och jag kan följa

arbetet med hur föreningen utvecklas.

Skulle du peppa någon att

kandidera?

Självklart! Man lär

sig otroligt mycket,

man får vara med

och påverka.  Det

ser väldigt bra ut

när man söker jobb

och man lär känna

alla sina grannar

också!

Alla kan bidra och lära sig, bara intresset

finns!


